
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 13. februar 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 249

Ministeren bedes redegøre for, hvorfor de i Berlingske omtalte revisionsrapporter ikke er

oversendt til Skatteudvalget løbende på trods af flere forespørgsler fra udvalget herom,

og hvorfor udvalget først får oversendt rapporterne, når deres eksistens bliver lækket til

pressen. Ministeren bedes endvidere tilkendegive, om interne revisionsrapporter frem-

adrettet vil blive oversendt løbende.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bjørn Brandenborg
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